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     Protokół Nr 151/2017 

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Myśliborzu 

odbytego w dniu 23 stycznia 2017 roku 

w siedzibie CUW w Myśliborzu 

ul. Północna 15 
 

O godzinie 16:30 Przewodnicząca Zarządu – Danuta Patkowska rozpoczęła posiedzenie          

Zarządu zgodnie z listą obecności (załącznik Nr 1 do protokołu).  

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 

1.Danuta Patkowska                                      -  Przewodnicząca Zarządu 

2.Mariusz Norsesowicz    - Wicestarosta Powiatu   

3.Krzysztof Mrzygłód   - Członek Zarządu 

4. Andrzej Potyra    -  Członek Zarządu 

5.Wojciech Wojtkiewicz   - Członek Zarządu 
 

Spoza Zarządu w posiedzeniu wzięli udział: 
 

1. Małgorzata Popławska – Skarbnik Powiatu 

 

Przewodnicząca Zarządu – Danuta Patkowska 

Przedstawiła proponowany porządek posiedzenia. Zaproponowała wprowadzenie dodatkowej 

sprawy jako pkt. 4 a): 

 Rozpatrzenie pisma Dyrektora Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Barlinku  

w sprawie zabezpieczenia środków finansowych celem realizacji projektu w ramach akcji 

KA1 „Mobilność kadry edukacji szkolnej” w obszarze edukacji szkolnej. 

 

Za wprowadzeniem do porządku obrad przedmiotowej sprawy głosowało 5 Członków 

Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

Przewodnicząca Zarządu – Danuta Patkowska 

Przedstawiła porządek posiedzenia po wprowadzonej zmianie: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Wyrażenie zgody na zawarcie umowy z TVB Myślibórz dot. rejestracji, dokumentacji 

i emisji Sesji Rady Powiatu w Myśliborzu. 

4. Zaakceptowanie i przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu  w sprawie 

upoważnienia Zarządu Powiatu w Myśliborzu oraz podjęcie uchwały Zarządu Powiatu  

w Myśliborzu w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu. – 

druk Nr 486 

4a)       Rozpatrzenie pisma Dyrektora Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Barlinku  

w sprawie zabezpieczenia środków finansowych celem realizacji projektu w ramach 

akcji KA1 „Mobilność kadry edukacji szkolnej” w obszarze edukacji szkolnej. 

5. Sprawy różne. 

6. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 
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Za przyjęciem porządku posiedzenia uwzględnieniem wprowadzonej zmiany głosowało 5 

Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Wyrażenie zgody na zawarcie umowy z TVB Myślibórz dot. rejestracji, dokumentacji  

i emisji Sesji Rady Powiatu w Myśliborzu. 

( Karta sprawy stanowi załącznik Nr 2 do protokołu).  

 

Przewodnicząca Zarządu – Danuta Patkowska 
Przedstawiła przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. 

Zwróciła uwagę, że umowa ta będzie również obejmować emisję filmów reklamowych dla 

szkół Powiatu Myśliborskiego. 

 

Członek Zarządu – Wojciech Wojtkiewicz 

Poprosił, aby nagrania z posiedzeń sesji Rady Powiatu stanowiły załączniki do protokołów. 

 

Członek Zarządu – Krzysztof Mrzygłód 

Zapytał o nagrywanie posiedzeń Zarządu Powiatu? 

 

Przewodnicząca Zarządu – Danuta Patkowska 
Przekazała, że już wcześniej został przygotowany projekt regulaminu pracy Zarządu Powiatu, 

który przekazano do zapoznania się Członkom Zarządu Powiatu. 

 

Członek Zarządu – Krzysztof Mrzygłód 

Zawnioskował o zajęcie się systemowym rozwiązaniem dotyczącym sporządzania nagrań 

min. z posiedzeń sesji i Zarządu Powiatu. 

 

Członek Zarządu – Wojciech Wojtkiewicz 

Zwrócił uwagę, że idea nagrywania posiedzeń jest słuszna, wskazuje na to ustawa  

o samorządzie powiatowym. Przekazał, że sesje Rady Powiatu zawsze były nagrywane.  

W IV Kadencji Rady Powiatu zrezygnowano z tego, lecz powinno to na nowo zostać 

uregulowane. 

 

Członek Zarządu – Krzysztof Mrzygłód 

Zapytał, czy każda sesja będzie nagrywana? 

 

Przewodnicząca Zarządu – Danuta Patkowska 
Odpowiedziała, że tak. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zawarcie przedmiotowej umowy. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, 1 Członek Zarządu (K. Mrzygłód)  

wstrzymał się od głosu. 

 

Zaakceptowanie i przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu  w sprawie 

upoważnienia Zarządu Powiatu w Myśliborzu oraz podjęcie uchwały Zarządu Powiatu  

w Myśliborzu w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu. – 

druk Nr 486 

 

Przewodnicząca Zarządu – Danuta Patkowska 

Przedstawiła i odczytała przedmiotowy projekt uchwały Rady Powiatu. 

(Projekt uchwały Rady Powiatu  stanowi załącznik Nr 3 do protokołu).  
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Kolejno: 

 

Przewodnicząca Zarządu – Danuta Patkowska  
Przedstawiła projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady 

Powiatu w Myśliborzu. 

(Projekt uchwały Zarządu Powiatu stanowi załącznik Nr 4 do protokołu).  

  

Zarząd Powiatu zaakceptował i przyjął projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu  

w sprawie upoważnienia Zarządu Powiatu w Myśliborzu oraz podjął uchwałę  

Nr 151/486/2017 z dnia 23 stycznia 2017 roku w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady 

Powiatu w Myśliborzu. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Rozpatrzenie pisma Dyrektora Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Barlinku  

w sprawie zabezpieczenia środków finansowych celem realizacji projektu w ramach 

akcji KA1 „Mobilność kadry edukacji szkolnej” w obszarze edukacji szkolnej. 

(Pismo stanowi załącznik Nr 5 do protokołu).  

 

Przewodnicząca Zarządu – Danuta Patkowska  

Przedstawiła i odczytała przedmiotowe pismo. 

Członek Zarządu – Krzysztof Mrzygłód 

Zapytał, o kwoty podane w formularzu, zwrócił uwagę, że są one podane w walucie euro i ich 

wartość jest znacznie wyższa niż wnioskowana kwota 30 000,00 zł. 

Radny Rady Powiatu – Andrzej Rudnicki 

Złożył wyjaśnienia dotyczące realizacji projektu. Przekazał, że kwota w walucie euro jest 

wartością całego projektu. Kwota 30 000,00 zł dotyczy 20% wartości projektu, która  

w całości zostanie zwrócona po zakończeniu jego realizacji. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zabezpieczenie środków finansowych dla Zespołu szkół 

Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Barlinku w kwocie 30 000,00 zł na realizację projektu  

w ramach akcji KA1 „Mobilność kadry edukacji szkolnej” w obszarze edukacji szkolnej. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Sprawy różne: 

1. Członek Zarządu – Wojciech Wojtkiewicz 

Zwrócił uwagę na decyzję podjętą na jednym z poprzednich posiedzeń Zarządu Powiatu 

dotyczącą przeprowadzenia kontroli doraźnej w Domu Wczasów Dziecięcych w Myśliborzu. 

Zauważył, że kontrola ta dotyczy przesłanego pisma. Przekazał, że pod pismem nie podpisali 

się pracownicy jednostki. Zauważył, że jednostka prowadzi swoją działalność i są 

przyjmowane dzieci. Przeprowadzenie kontroli może zakłócić prace placówki. Zapytał, czy 

istnieje możliwość przesunięcia terminu przeprowadzenia przedmiotowej kontroli? 

 

Przewodnicząca Zarządu – Danuta Patkowska  

Zwróciła uwagę, że Dyrektor jednostki powinien wystąpić z wnioskiem w tej sprawie. 
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2. Członek Zarządu – Wojciech Wojtkiewicz 

Poruszył kwestię związaną z sytuacją dotyczącą Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego 

w Renicach. Zwrócił uwagę na problemy związane z zachowaniem wychowanków. Po 

założeniu monitoringu w placówce kwestia ta nie uległa poprawie. Wychowankowie używają 

wulgarnych słów na co nie reagują wychowawcy.  

 

Wicestarosta – Mariusz Norsesowicz 

Poinformował o spotkaniu odbytym z Dyrektorem jednostki. Przekazał, że przedstawi 

informacje w tej kwestii na kolejnym posiedzeniu Zarządu. 

 

Członek Zarządu – Wojciech Wojtkiewicz 

Zwrócił uwagę, że sprawa ta wymaga sprawdzenia . Nauczyciele w MOW powinni reagować 

na złe zachowania wychowanków. Przekazał, że obawia się przyszłego naboru do placówki. 

Zwrócił uwagę, że należałoby wypracować koncepcję dotyczącą funkcjonowania Ośrodka. 

 

Członek Zarządu – Andrzej Potyra 

Poruszył kwestię związaną z wypełnianiem karty placówki przez dyrektora jednostki i temat 

naboru wychowanków. 

 

Przewodnicząca Zarządu – Danuta Patkowska  
Zwróciła uwagę na konieczność zajęcia się tematem dotyczącym sieci szkół i placówek  

w Powiecie Myśliborskim. Nad każdą z placówek należy się zastanowić i wypracować 

odpowiednie stanowisko w tej sprawie. 

 

Członek Zarządu – Wojciech Wojtkiewicz 

Przekazał, że należy zastanowić nad polepszeniem sytuacji w MOW w Renicach. 

 

Przewodnicząca Zarządu – Danuta Patkowska  
Zwróciła uwagę na działania dotyczące reformy oświaty, sprawa sieci szkół będzie omówiona 

i temat ten zostanie przedstawiony Radzie Powiatu. 

 

Zamknięcie posiedzenia. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad Zarząd zakończył posiedzenie. 

Protokołowała:  
 

Dominika Bułgajewska 
 

1. Danuta Patkowska      -    Przewodniczący Zarządu   ............................... 

2. Mariusz Norsesowicz     -    Wicestarosta Powiatu  …..……………… 

3. Krzysztof Mrzygłód  -    Członek Zarządu          ............................... 

4. Andrzej Potyra   -    Członek Zarządu                .............................. 

5. Wojciech Wojtkiewicz    -  Członek Zarządu    ………………….. 


